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ZAPISNIK 

Izborne skupštine Hrvatskog pčelarskog saveza 

7. travnja 2018.  
 

*** 

Mjesto i vrijeme održavanja Skupštine:  

Hotel Antunović, Zagrebačka avenija 103, 10000 Zagreb, subota, 7. travnja 2018. godine s 
početkom u 10.00 sati. 

 

Prisutni:  

PD Lipa Zagreb – Josip Križ, Dražen Subotić, Milanko Barać, Carlo Zdenko Tolj 

PD Ludbreg – Vladimir Havaić, Robert Herceg, Josip Kotiščak, Krešo Piljak, Siniša Ratković 

PD Karlovac – Marin Zanki, Ivan Tržok, Marijo Kuzmak, Nedjeljko Mihalić, Ivica Brozović, 
Branko Profozić, Jasminka Alinčić, Blaž Maras 

PD Križevci – Stjepan Videković, Tomislav Petrus, Marinko Čavlović, Tihomir Tkalčec 

PD Kvirin Broz – Dragica Pavlinić Ciglenečki, Mladen Paučnik 

PD Maslačak Grubišno Polje – Zvonko Hodak, Damir Vostrel, Miroslav Kobra  

PD Moslavina Otok Ivanić – Gordana Mihalj, Vedran Domović, Mato Anić, Martina Puškarić 

PD Ogulin – Ivan Puškarić, Petar Popović, Vesna Kovačević, Joso Bertović 

PD Sisak – Boris Mirilović, Drago Apalović, Kristina Ferenac, Stjepan Cvetičanin, Vladimir 
Španović 

PD Trogir – Jure Pavlović, Ruzario Lučin, Mate Jonjić 

PD Varaždin – Krešo Črnila, Vinko Pošta, Goran Danko, Vlado Šobak, Milivoj Hajduk, 
Zvonko Vitez, Branko Berić 

PD Zagreb – Dragutin Vedak, Ante Štavun, Nenad Strižak, Ana Matin, Mirko Brlić, Jako 
Stipić, Ante Ličanin, Rajko Radešić  

PU Bagrem Daruvar –Vlado Nervo, Zmagoslav Koudela, Ivo Kelemin, Vladimir Bilek, 
Dalibor Jareš 
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PU Bagrem Đurđevac – Tomislav Patačko, Vladimir Šimunic, Željko Manolić, Darko Imbriša 

PU Bagrem Pitomača – Dražen Jakupec, Zdenko Capan 

PU Baranja Beli Manastir – Stipan Kovačić, Jovan Bojanin, Pavao Kraljik, Slavko Radišić, 
Zorislav Crndak 

PU Bilogora Bjelovar – Antun Kalabek, Davor Taritaš, Dalibor Horvat, Vladimir Maturanec 

PU Čmalico Bednja – Milan Vukovski, Mihalj Car 

PU Degenija Zagreb – Anđelko Pikutić  

PU Kaštela – Ivo Tomić, Ante Tešija 

PU Kostanj Hrvatska Kostajnica – Milan Bašić, Marko Majdandžić 

PU Kuš Cres-Lošinj – Adis Mahmutović, Mladen Dragoslavić   

PU Labin – Vlado Hrvatin, Darko Martinović, Cvetko Gortan 

PU Lijeska Kravarsko – Ivica Kompes, Ana Brajković 

PU Lipa Jastrebarsko 1990 – Goran Mataušić, Alen Brajković, Branimir Braje, Drago Tukara, 
Darko Vancaš 

PU Lipa Koprivnica – Zdenko Lončarić 

PU Metvica Novska – Brankica Orlović, Slavko Ličanin, Damir Bukvić, Zdenko Jakubek, 
Mile Komljenović, Mijo Kos, Draško Vuković, Milutin Komljen 

PU Milutin Barač – Ivica Fajdetić, Milan Štimac, Vilko Čargonja, Ivica Barak, Tanja Starčić, 
Silvio Bertone, Josip Marijanić  

PU Pčela Našice – Mirko Vuk, Krešimir Vojtek, Dragoljub Amidžić, Željko Špoljarić 

PU Pčela Osijek – Slavko Stojanović, Nenad Jukić, Vlado Đurđević, Zvonimir Žulj 

PU Pčela Šibenik – Zoran Perica, Željko Peran, Jakov Matešić, Dragan Plavčić, Marin 
Rončević, Joško Dražić 

PU Pčelari Cvelferije, Vrbanja – Nikola Agelić, Krunoslav Lovrić 

PU Pčelica Orahovica – Duško Grdić 

PU Petrinja – Boris Bučar, Vedran Peček 

PU Propolis Zagreb – Boris Kovačević, Živko Bljajić,  Marica Maja Dražić 

PU Rusmarin Župa Dubrovačka – Ivo Vlašić, Đuro Klokoč 
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PU Samobor i Sv. Nedjelja – Tomislav Gregorić, Oliver Novosel, Željko Širanović, Branko 
Marušić, Željko Vukić 

PU Turopolje Velika Gorica – Dario Frangen, Braco Rukavina, Ivan Pocrnić, Igor Klarić, 
Nikola Brnada, Zvonimir Kralj, Branko Piculek 

PU Učka Opatija – Neven Fabianić, Renato Reljac, Robert Kos 

PU Vrijesak Peljašac – Vlaho Komparak 

PU Vrisak Vrgorac – Jerko Prgomet, Miroslav Prgomet 

PU Zlatna dolina – Marijan Krpan, Željko Balen, Krunoslav Balen, Ivica Targuš, Marin 
Zanetti, Tomislav Prpić 

UP Ban Josip Jelačić Zaprešić – Dragutin Starjački, Davor Pismarović, Marijan Strunjak 

UP Biopčela Rijeka – Đuka Petrić 

UP Bujštine – Damir Gregurić, Slavko Biuk 

UP Buzet – Emil Prodan 

UP Drača Knin – Milan Kolundžija 

UP Drača Senj – Sanjin Žarković, Marin Biondić, Željko Nekić, Tomislav Nekić 

PU Duga Resa – Ivo Benić, Darko Matan, Marinko Mihalić 

UP Đakovština – Mihajlo Hrastović, Franjo Hrastović, Željko Tomić 

UP Gaj, Mače – Slaven Čehulić 

UP Hrvatsko Zagorje Zabok – Damir Brombauer, Nenad Dominić, Damir Kralj, Željko 
Kokić, Dragutin Jureša, Kristijan Kuhar, Robert Kušas 

UP Kadulja Krk – Nedjeljko Mrakovčić, Mirko Almaši, Pal Barši  

UP Kadulja Pag – Borislav Palčić 

UP Krapina – Davor Bajcer, Mario Žlempalo, Alojz Vesaljak, Damir Krog, Tomica 
Topolovec 

UP Lipa Pazin – Edi Tanković 

UP Lipa Popovača – Drago Plaščar, Stjepan Perko, Josip Jelaš, Dražen Kocet 

UP Lipa Slatina – Zoran Suhi, Branko Teodorović, Ratko Mirkajlović, Anđelko Kokorić 

UP Matica Sv. Ivan Zelina – Mladen Čubrilo, Ivan Kalinski, Josip Domitran 

UP Matica Otok – Ivan Mravak 
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UP Maslačak Dugo Selo – Ivica Ivanda, Juraj Kukas, Josip Prusec, Milan Jergović 

UP Maslačak Otočac – Matej Špoljarić, Damir Božičević 

UP Medarica Novi Marof – Ivan Sakač, Vlado Topolovec  

UP Medeni Pregrada – Marjan Ivšak, Zdravko Bedeniković 

UP Međimurske županije Agacija – Ivan Šopar, Branko Lipić, Željko Trupković, Zdenko 
Radiković, Stjepan Pokrivač 

UP Metvica Kutina – Branko Bazina, Ivan Lončarević 

UP Nektar Konjščina – Vinko Ferenčić, Nenad Martinjak, Zoran Žugec, Željko Hubak, Darko 
Milinković 

UP Nektar Nova Gradiška – Marija Pavlović 

UP Nektar Poreč – Ivan Kovač 

UP Nektar Prelog – Ervin Grabant, Ivica Balent   

UP Nektar Vinkovci – Danijel Kunodi, Ivan Dugandžić, Damir Benčević, Ilija Čolaković, 
Mladen Rodin, Stanko Čuljak, Nikola Smolić 

UP Općine Žakanje – Dalibor Rahija 

UP Pakrac Lipik – Dejan Dašek, Vinko Saleta  

UP Papuk Voćin – Antun Krupa, Miroslav Subotić, Milanko Jeličić 

UP Pčelinjak – Saša Perica 

UP Pula – Nediljko Landeka 

UP Radobilja Šestanovac – Tonći Vrdoljak 

UP Slunja, Rakovice i Cetingrada – Darko Kovačević 

UP Valpovština –  Dalibor Mihaljević, Ivica Strugačevac, Dario Krenek, Dalibor Vidaković, 
Mario Fišer, Vladimir Vicić 

UP Virovitica – Željko Slavić, Marijana Matić, Zlatko Pemper, Dubravko Milanović, Željko 
Vrbos, Slavko Švraka, Pavle Šimatić, Predrag Momčilović  

UP Vrbovec – Željko Šimunek, Siniša Lisjak, Denis Škrnjuga, Željko Šavorić, Tomislav 
Fotović 

UP Vrijesak Gračac – Marko Knežević 

UP Zrinski Slavonski Brod – Stjepan Aračić, Ladislav Konopka, Zdenko Veber, Ivan Živić, 
Damir Šajnović, Saša Lončar, Zdravko Junačko 
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*** 

S obzirom da je provjera vjerodajnica potrajala duže nego očekivano, početak Skupštine 
odgođen je za pola sata. 

Nakon isteka pola sata, rad Izborne skupštine započinje u 10.30 sati. 

Rad Skupštine započeo je intoniranjem himne Republike Hrvatske, nakon čega je minutom 
šutnje odana počast svim preminulim pčelarima. 

 

*** 

Predsjednik, Ivan Mravak (dalje: Predsjednik) otvara redovitu Izbornu skupštinu Hrvatskog 
pčelarskog saveza (dalje: HPS), pozdravlja sve prisutne te predlože članove radnih tijela 
izborne skupštine. 

Prijedlog predsjednika i članova Radnog Predsjedništva: 

1. Dražen Kocet  – predsjednik Radnog Predsjedništva 

2. Stjepan Aračić – član  

3. Ivan Puškarić – član 

Prijedlog zapisničara i dva ovjerovitelja: 

1. Martina Puž – zapisničar 

2. Josip Križ - ovjerovitelj  

3. Dario Frangen – ovjerovitelj 

Prijedlog članova Verifikacijske komisije: 

1. Željko Balen – predsjednik Verifikacijske komisije 

2. Milan Kolundžija - član 

3. Željko Tomić – član 

Prijedlog članova Izborne komisije: 

1. Sanjin Žarković 

2. Ivo Vlašić  

3. Branko Lipić   
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Jospi Križ (PD Lipa) predlaže kao predsjednika Radnog predsjedništva g. Vladimira Bileka. 
Nakon kraće rasprave, Predsjednik je dao na glasanje prvi prijedlog Radnog predsjedništva 
koji čine Dražen Kocet, Stjepan Aračić i Ivan Puškarić. 

S 259 glasova „ZA“, 2 „SUZDRŽANA“ i 14 „PROTIV“, Skupština HPS-a usvaja gore 
navedeni prijedlog Radnog predsjedništva. 

Prijedlog zapisničara i dva ovjerovitelja u sastavu Puž-Križ-Frangen usvojen je jednoglasno, s 
275 glasova „ZA“, 0 „SUZDRŽANA“ i 0 „PROTIV“. 

Što se tiče Izborne komisije u sastavu Žarković, Lipić, Vlašić, g. Vladimir Bilek napomenuo 
je da članovi upravnih i nadzornih odbora po zakonu ne mogu biti u Izbornoj komisiji, dok g. 
Saša Petrić savjetuje da se predloži drugi član umjesto g. Vlašića čija se vjerodajnica zagubila 
kako bi imali valjanu Izbornu komisiju. 

Predsjednik moli članove da predlože drugog člana Izborne komisije umjesto g. Vlašića.  

Josip Križ (PD Lipa) predlaže g. Sašu Pericu. 

Željko Vukić (PU Samobor i Sv. Nedjelja) predlaže g. Dragutina Jurešu koji je na kraju ipak 
odustao od kandidature.  

Stoga je Predsjednik dao na glasovanje sljedeći prijedlog članova Izborne komisije: 1. Sanjin 
Žarković, 2. Branko Lipić i 3. Saša Perica. S 273 glasova „ZA“, 2 „SUZDRŽANA“ i 0 
„PROTIV“, Skupština HPS-a usvaja navedeni prijedlog Izborne komisije. 

Na kraju Predsjednik je na glasovanje dao i prijedlog članova Verifikacijske komisije u 
sastavu Balen-Kolundžija-Tomić te je s 275 glasova „ZA“, 0 „SUZDRŽANA“ i 0 „PROTIV 
usvojen navedeni prijedlog. 

 

*** 

Prema popisu udruga i prava udruga na broj delegata u Skupštinu HPS-a, ukupan broj 
predanih vjerodajnica delegata je 276.  

Predsjednik Verifikacijske komisije g. Balen na Skupštini je utvrdio da udruga UP Biopčela iz 
Rijeke i njen delegat g. Đuka Petrić nemaju pravo odlučivanja te je stoga broj važećih 
vjerodajnica 275 od ukupno 490 čime je utvrđena nazočnost natpolovične većine izaslanika tj. 
kvorum. Skupština može nastaviti s radom, a sve donesene odluke bit će pravovaljane. 
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*** 

Nakon što su izabrana radna tijela Izborne skupštine, g. Mravak prepušta vođenje skupštine 
Predsjedniku Radnog Predsjedništva g. Draženu Kocetu.  

G. Kocet se zahvaljuje na ukazanom povjerenju, čita prijedlog Dnevnog reda te o njemu 
otvara raspravu.  

DARIO FRANGEN (PU Turopolje Velika Gorica) izražava da želju da Skupština prođe u 
lijepom demokratskom tonu, s konstruktivnom raspravom i bez svađa i predbacivanja. Ističe 
kako je skupština nedovoljno pripremljena. U dnevnom redu ne postoji točka prihvaćanja 
dnevnog reda te naglašava da je ta točka ključna. Također, vezano za točku 8. prijedloga 
Dnevnog reda, kaže kako prema Statutu HPS-a, ne vrše se izbori članova UO na skupštini već 
da skupština samo potvrđuje prijedloge županijskih udruženja. Ističe i kako ne postoji točka 
„Razno“ iz čega zaključuje da ako netko želi nešto komentirati van pitanja i prijedloga u biti 
to ne smije reći. Stoga predlaže da se uvedu nove točke dnevnog reda sukladno njegovim 
primjedbama.  

G. Kocet predlaže da se uštedi vrijeme i glasa na sljedeći način: svi koji dignu ruku „ZA“ 
glasuju za prijedlog Dnevnog reda koji je predložio Upravni odbor i pročitao g. Kocet, a svi 
koji glasuju „PROTIV“ glasuju za prijedloge g. Frangena. 

MIRKO ALMAŠI (UP Kadulja Krk) predlaže da se glasa zasebno o prijedlozima g. Frangena.  

Na kraju kraće rasprave, g. Kocet je na glasovanje dao prijedlog Dnevnog reda kako ga je 
predložio Upravni odbor, te je sa 185 glasova „ZA“, 4 „SUZDRŽANA“ i 86 „PROTIV 
usvojen sljedeći dnevni red: 

 

DNEVNI RED 

IZBORNE SKUPŠTINE HRVATSKOG PČELARSKOG SAVEZA 

ZA DAN 7. TRAVNJA 2018. 

 

1. Otvaranje Skupštine 

2. Biranje radnih tijela Skupštine 

2.a. Radno predsjedništvo – predsjednik i dva člana 

Uvodničar: Ivan Mravak 

2.b. Zapisničar i dva ovjerovitelja zapisnika 

Uvodničar: Ivan Mravak 
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2.c. Verifikacijska komisija – tri člana 

Uvodničar: Ivan Mravak 

2.d. Izborna komisija – tri člana  

Uvodničar: Ivan Mravak 

3. Verifikacija mandata izaslanika u Skupštinu 

Uvodničar: Željko Balen 

4.  Prihvaćanje Poslovnika o radu Skupštine 

Uvodničar: Dražen Kocet 

5. Izvješća o radu Hrvatskog pčelarskog saveza 

5.a. Izvješće dopredsjednika HPS-a 

Uvodničar: Ivan Mravak 

5.b. Financijsko izvješće 

Uvodničar: Vesna Filnar 

5.c. Izvješće urednika Hrvatske pčele 

Uvodničar: Vedran Lesjak 

5.d. Izvješće voditelja programa potpora 

Uvodničar: Saša Petrić 

5.e. Izvješće Nadzornog odbora HPS-a 

Uvodničar: Danijel Kunodi 

5.f. Izvješće Suda časti 

Uvodničar: Boris Palčić 

5.g. Izvješće o projektu Nacionalne staklenke za med 

Uvodničar: Krešo Piljak 

6. Rasprava i glasanje po izvješćima. 

Uvodničar: Dražen Kocet 

7. Izglasavanje razrješnice 

7.a. Upravnom odboru 
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Uvodničar: Dražen Kocet 

7.b. Dopredsjedniku HPS-a  

Uvodničar: Dražen Kocet 

7.c. Nadzornom odboru 

Uvodničar: Dražen Kocet 

7.d. Sudu časti 

Uvodničar: Dražen Kocet 

8. Izbori 

8.a. Izbori za članove Upravnog odbora 

Uvodničar: Sanjin Žarković 

8.b. Izbori za predsjednika te dva dopredsjednika HPS-a 

Uvodničar: Sanjin Žarković 

8.c. Izbori za članove Nadzornog odbora 

Uvodničar: Sanjin Žarković 

8.d. Izbori za članove Suda časti 

Uvodničar: Sanjin Žarković 

9. Obraćanje novoizabranog predsjednika 

10. Pitanja i prijedlozi 

 

*** 

AD 2.a., 2.b., 2.c.,2.d. te AD 3. 

Navedene točke izglasane su kako je prethodno u zapisniku spomenuto.  

 

*** 

AD 4.  

G. Kocet je zamolio gđu Ankicu Dušević da pročita prijedlog Poslovnika izborne skupštine. 
Nakon što je gđa Dušević pročitala Poslovnik, napomenula je da ga je takvog donijela Izborna 
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skupština 2014. godine i da ga ova skupština može mijenjati. Nakon toga g. Kocet otvara 
raspravu. 

IVICA FAJDETIĆ (PU Milutin Barač) predlaže da se u čl.11. Poslovnika koji se tiče izbora 
članova Upravnog odbora, doda i opcija kada kandidat iz pojedine županije ima 50:50 glasova 
tj. kada su u pitanju sporne situacije da izbor vrši skupština.  

Nakon toga dolazi do nedoumice koji je prijedlog Poslovnika valjan jer g. Kocet ima pred 
sobom nešto drugačiji prijedlog.  

ŽELJKO TRUPKOVIĆ (UP Međimurske županije Agacija) podsjetio je članove Skupštine 
kako je prije osam godina postojala situacija za izbor člana UO iz Međimurske županije gdje 
je UP Agacija imala jednog kandidata, a UP Čmela drugog i tada je rečeno neka se te dvije 
udruge između sebe dogovore tko će im biti delegat u UO.  

DARIO FRANGEN (PU Turopolje Velika Gorica) izražava neslaganje i negodovanje u vezi 
glasovanja o dnevnom redu za koje kaže da je protivno Statutu HPS-a te podsjeća g. Koceta 
da nije bitno koje je dokumente dobio putem e-pošte, već da se treba držati pročitanog 
prijedloga poslovnika. Nadalje, predlaže nekoliko izmjena u prijedlogu poslovnika. Prvo, u 
čl.10. ne postoji izbor već samo potvrđivanje. Naglašava kako se ne kandidiraju pojedinci već 
to za njih čine matične udruge pčelara iz pojedine županije te predlaže izbacivanje zadnjeg 
stavka iz čl.10. Drugo, u čl.11. govori se da Skupština potvrđuje člana Upravnog odbora iz 
pojedine Županije ukoliko isti predoči ovjeren prijedlog natpolovične većine Udruga iz te 
Županije. Ovdje g. Frangen napominje kako Skupština nema pravo miješanja i mijenjanja 
odluka Županije te je potrebno nadodati još dvije mogućnosti potvrđivanja delegata te 
predlaže sljedeće: 1. ako županija ima jednog kandidata, bez obzira na broj udruga, onda se 
potvrđuje taj kandidat, 2. ako kandidat ima natpolovičnu većinu glasova udruga i 3. ako dva 
kandidata iz pojedine županije imaju jednak broj glasova (50:50), onda se takav prijedlog ne 
prihvaća nego se vraća na odlučivanje udrugama iz te županije, a kad se udruge dogovore, 
takav delegat će do sljedeće izborne skupštine biti bez prava glasa u UO jer ga sljedeća 
izborna skupština treba potvrditi. Treće, u čl.12. koji govori o Nadzornom odboru, predlaže da 
se u st.2. istog članka nadoda „i pisanim putem prije Skupštine“. Četvrto, čl.13. koji govori o 
izboru Predsjednika HPS-a, predlaže da se u st.2. istog članka doda sljedeće „vodeći računa 
da se uzme u obzir regionalna podjela i da je jedan dopredsjednik iz primorskog dijela, a drugi 
dopredsjednik iz kontinentalnog dijela Hrvatske.  

ZDENKO LONČARIĆ (PU Lipa Koprivnica) slaže se da Skupština i cijeli proces ubrza, no 
napominje da je potrebno Skupštinu voditi sukladno Statutu HPS-a kako se ne bi zbog 
eventualnih nepravilnosti i moguće prijave cijela Skupština morala ponavljati.  

NENAD STRIŽAK (PD Zagreb) podsjeća kako je Skupština i prije 2014. imala situacije gdje 
iz pojedine županije ne bi postojao usuglašen prijedlog kandidata za UO. Predlaže da ta 
županije nema izaslanika u UO dokle god se udruge iz te županije ne dogovore. Ne može 
Skupština raspravljati između dva kandidata za UO iz pojedine županije jer ih Skupština ne 
poznaje toliko dobro koliko županijske udruge. No za razliku od g. Frangena, g. Strižak 
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predlaže da se u toj situaciji, nakon dogovora županijskih udruga o jednom između dva 
kandidata, takav izaslanik ipak ima pravo glasa u UO.  

ŽELJKO VRBOS (UP Virovitica) predlaže da se u čl.13. naznači da se i predsjednik bira iz 
redova novoizabranog Upravnog odbora.  

SILVIO BERTONE (PU Milutin Barač) predlaže da se u čl.11. u duhu prave demokracije 
uvede pravilo jedan pčelar = jedan glas. Sve to kako bi se u neriješenoj situaciji izbjeglo 
fiktivno osnivanje udruga s malim brojem članova i da onda izaslanik bude kandidat koji je 
realno dobio manje glasova od kandidata iz udruge koja ima brojnije članstvo.  

VLADIMIR BILEK (PU Bagrem Daruvar) osvrnuo se na prijedlog g. Bertonija kazavši da je 
g. Bertoni u pravu, ali da bi se takva odreda unijela u Poslovnik, potrebno je prije toga 
promijeniti Statut HPS-a. Također, uvriježena je praksa HPS-a da u slučaju dva kandidata iz 
jedne županije, odluka o kandidatu vraća se na odlučivanje udrugama što je i potvrđeno 
naknadnom kontrolom zapisnika Skupštine održane 27. ožujka 2010. od strane Ureda državne 
uprave. 

VINKO POŠTA (PD Varaždin) prihvaća sva rješenja koja svoj temelj imaju  u važećem 
Statutu. Radio je godinu i više dana u Povjerenstvu kojem je zadatak bio izmijeniti i dopuniti 
Statut HPS-a u skladu s potrebama učinkovitog vođenja HPS-a i takav prijedlog izmjena i 
dopuna Statura mogao je biti na dnevnom redu ove Skupštine jer upravo u tom prijedlogu 
postoji odredba o biranju delegata na način jedan član = jedan glas.  

DARKO MARTINOVIĆ (PU Labin) govori kako Statut samo načelno u čl. 33 definira 
Upravni odbor, a da se detaljnije odredbe uređuju Poslovnikom o radu Izborne skupštine. 
Osvrnuo se i na čitanje prijedloga Poslovnika od strane gđe Dušević, jer i on ima prijedlog u 
kojem se spominje situacija u kojoj dva kandidata za UO imaju jednak broj glasova.  

DARIO FRANGEN (PU Turopolje Velika Gorica) podsjeća da jedini prijedlog Poslovnika o 
kojem se ovdje može raspravljati jest onaj koji je pročitala v.d. tajnica HPS-a, gđa Dušević, a 
koji su kao radni materijal dobile sve pčelarske udruge. Dakle, nikako se ne bi trebalo 
raspravljati o prijedlozima koji su slani putem e-pošte Upravnom odboru.  

G. Kocet napomenuo je da Upravni odbor ima 21 član te dovodi u pitanje funkcionalnost rada 
UO ako 5-7 članova nisu potvrđeni upravo zbog te 50:50 situacije. 

DANIJEL KUNODI (UP Nektar Vinkovci) podsjeća da Skupština ima pravo potvrđivanja 
prijedloga kandidata za Upravni odbor, ne i pravo odlučivanja, a UO može donositi odluke i 
ako trenutno iz bilo kojeg razloga ima manje članova.  

Ponovno dolazi do rasprave o tome koji je prijedlog Poslovnika valjan, te gđa Dušević govori 
kako je 13. ožujka 2018. Upravni odbor izglasao prijedlog Poslovnika u kojem se ne spominje 
situacija 50:50 i takav su udruge dobile kao radni materijal.  
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Nakon poduže rasprave o prijedlogu Poslovnika i pokušaja izglasavanja istog, na kraju je g. 
Kocet dao na izglasavanje prijedloge nadopune prijedloga Poslovnika kako ih je izložio g. 
Frangen i to:  

1. Da se izbaci iz čl.10. zadnji stavak koji glasi „Za tijela Saveza mogu se kandidirati svi 
državljani Republike Hrvatske, ako su članovi pčelarskih udruga i članovi HPS-a.“ 

2. Da se u čl.11. definiraju tri kategorije pri potvrđivanju županijskog predstavnika: 

• kada je jedan kandidat, a nije dobio potporu svih udruga iz pojedine županije odnosno 
ako županija ima jednog kandidata, bez obzira na broj udruga, onda se potvrđuje taj 
kandidat. 

• kada kandidat ima natpolovičnu većinu 

• kada oba kandidata imaju jednak broj glasova, odnosno kada je situacija 50:50 glasova 
za oba kandidata, odluka o kandidatu vraća se na odlučivanje županijskim udrugama i 
tek kada se udruge dogovore tko će biti njihov kandidat, takav kandidat postaje njihov 
predstavnik u Upravnom odboru, ali nema pravo glasa dok ga ne potvrdi sljedeća 
izborna skupština.  

3. Da se u čl.12.st.2 koji govori o Nadzornom odboru nadoda „ili pisanim putem prije 
Skupštine“.  

4. Da se u čl.14.st.2 koji govori o Sudu časti nadoda „ili pisanim putem prije Skupštine“.  

5. Da se na kraju čl.13.st.1. nadoda „vodeći računa da se uzme u obzir regionalna podjela i to 
na način da je jedan dopredsjednik iz primorskog dijela, a drugi dopredsjednik iz 
kontinentalnog dijela Hrvatske“.  

S 242 glasova „ZA“, 22 „SUZDRŽANA“ i 11 „PROTIV“, Skupština HPS-a usvaja navedeni 
prijedlog g. Frangena. 

Kako ne bi bilo nedoumice i sa sigurnošću potvrde izmjene i dopune prijedloga Poslovnika, 
gđa Dušević pročitala je pred cijelom Skupštinom na koji se točno način određeni članci 
mijenjanju i dopunjuju te je nakon toga g. Kocet takav izmijenjen prijedlog Poslovnika dao na 
izglasavanje. 

S 258 glasova „ZA“, 9 „SUZDRŽANA“ i 8 „PROTIV“, Izborna skupština HPS-a usvaja 
sljedeći poslovnik: 

 

POSLOVNIK O RADU IZBORNE SKUPŠTINE 

 

1. OTVARANJE SKUPŠTINE 

Članak 1. 
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Ovim Poslovnikom o radu Izborne Skupštine uređuje se rad Skupštine, izbornih radnih tijela 
Skupštine, te prava, dužnosti i obaveze učesnika i izaslanika na Skupštini. 

 

Članak 2. 

Skupštinu otvara predsjednik HPS-a, sazivač Skupštine (po članku 29. Statuta) je predsjednik 
Saveza. 

Himna – počast preminulim pčelarima i minuta šutnje. 

 

2. IZBOR RADNIH TIJELA 

Članak 3. 

• Radno predsjedništvo: Predsjednik radnog predsjedništva i 2 (dva) člana, 

• Zapisničar i 2 (dva) ovjerovitelja zapisnika, 

• Verifikacijska komisija, 3 (tri) člana. 

• Izborna komisija, 3 (tri) člana. 

Skupštinom predsjeda predsjednik radnog predsjedništva. 

 

Članak 4. 

Predsjednik radnog predsjedništva je dužan voditi skupštinu HPS-a u duhu tolerancije i 
demokratske prakse Republike Hrvatske, u skladu sa Statutom HPS-a i poslovnikom o radu 
Skupštine.  

 

Članak 5. 

Skupštinu zatvara predsjedavajući kada je iscrpljen dnevni red. 

 

Članak 6. 

Zapisničar vodi zapisnik, a ovjeravaju ga dvojica ovjerovitelja zapisnika. 

 

Članak 7. 



14 
 

Verifikacijska komisija od tri člana na samom početku Skupštine utvrđuje kvorum. 

Ukoliko postoji kvorum Skupština može početi sa radom. 

Ako nema kvoruma Skupština se odgađa 30 minuta nakon čega Skupština započinje sa radom 
ako je nazočno 1/3 izaslanika (članak 31. Statuta HPS-a). 

 

Članak 8. 

Dnevni red se predlaže u materijalima, no može se mijenjati i nadopunjavati na samoj 
Skupštini, a potvrdi se većinom glasova Skupštine. 

Predsjedavajući je tada dužan sve promjene dnevnog reda uvrstiti u Konačni prijedlog 
dnevnog reda, te dnevni red dati na glasovanje. 

 

Članak 9. 

Predsjedavajući Skupštine može oduzeti riječ svakom govorniku: 

• ako prekorači vrijeme koje je utvrđeno ovim poslovnikom, 

• ako izlazi iz točke o kojoj se raspravlja, 

• ako smatra da dolazi do vrijeđanja, izazivanja nereda ili drugih radnji koje nisu 
vezane uz rad ili dnevni red Skupštine. 

Duljina govora je 3 minuta – Broj javljanja za govor je 1 po 1. točki dnevnog reda. 

Duljina replike je 2 minute – broj replika je 1. 

  

3. IZBORI TIJELA SAVEZA 

Članak 10. 

• Upravni odbor 

• Nadzorni odbor 

• Predsjednik HPS i 2 dopredsjednika HPS-a 

• Časni sud 

Izbori za tijela Saveza se odvijaju na osnovu sazivanja Izborne skupštine koju saziva Upravni 
odbor. Izborna komisija od 3 člana prikuplja kandidature za tijela Saveza te utvrđuje njihovu 
pravovaljanost i na osnovi te pravovaljanosti predlaže Skupštini kandidate. Ujedno i provodi 
izbor kandidata. 
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Članak 11. 

Upravni odbor 

Upravni odbor  bira se na 4 godine (članak 34. Statuta). Članove Upravnog odbora potvrđuje 
Skupština natpolovičnom većinom nazočnih na Skupštini vodeći računa o županijskoj 
zastupljenosti (članak 33.  Statuta HPS).  

Skupština potvrđuje člana Upravnog odbora iz pojedine Županije ukoliko isti predoči ovjeren 
prijedlog natpolovične većine Udruga iz te Županije. 

Predviđene su tri mogućnosti: 

• kandidat za delegata koji je dobio manje glasova nego li ima udruga u Županiji, a 
ostale se udruge o tome nisu očitovale, može biti potvrđen od strane Skupštine 

• kandidat za delegata koji ima natpolovičnu većinu glasova udruga iz svoje Županije 
može biti potvrđen od strane Skupštine 

• u slučaju da dva kandidata za delegata imaju jednak broj glasova udruga iz svoje 
Županije, takva se kandidatura ne prihvaća, te se odluka o kandidatu za delegata vraća 
na odlučivanje udrugama iz Županije. 

 

Članak 12. 

Nadzorni odbor –  Članovi i Predsjednik 

Članove Nadzornog  odbora (tri člana) bira Skupština iz redova izaslanika Skupštine, a na 
prijedlog Izborne komisije. 

Izbornoj komisiji kandidaturu može podnijeti pčelarska udruga za svog kandidata, a ista se 
podnosi na samoj Skupštini Izbornoj komisiji koja utvrđuje pravovaljanost kandidata ili 
pismenim putem nadležnom tijelu HPS-a. 

Kandidaturu za predsjednika Nadzornog odbora može podnijeti svaka pčelarska udruga za 
svog člana.  

Predsjednika Nadzornog odbora iz svojih redova biraju članovi Nadzornog odbora (članak 41. 
Statuta HPS-a). 

 

Članak 13. 

Predsjednik HPS-a   

Predsjednika HPS-a kao i dva dopredsjednika bira se na 4 godine natpolovičnom većinom 
glasova izaslanika na Skupštini. Upravni odbor na kraju mandata tajnim glasovanjem predlaže 
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kandidate za predsjednika i dopredsjednika, a biraju se iz redova članova novoizabranog  
Upravnog odbora,  vodeći računa o regionalnoj zastupljenosti. (članak 37.  i članak 33. Statuta 
HPS-a)  

Potpredsjednike HPS-a bira se na osnovu predložene kandidature čiju pravovaljanost utvrđuje 
Izborna komisija, a na temelju prijedloga matične pčelarske udruge za kandidata za 
dopredsjednika HPS-a iz redova članova novoizabranog UO. 

Predsjednika HPS-a predlaže Izborna komisija na osnovi pravovaljane kandidature. 

Kandidaturu za predsjednika HPS-a može za svog člana predlagati matična pčelarska udruga, 
može ga predložiti i Upravni odbor (članak 37. Statuta HPS-a). 

Može se kandidirati 1 ili više kandidata iz novoizabranog UO. 

 

Članak 14. 

Časni sud 

Tri člana i dva zamjenika (članak 44. Statuta HPS-a) bira Skupština iz redova izaslanika 
Skupštine, a na prijedlog Izborne komisije. 

Kandidaturu podnosi pčelarska udruga za svog kandidata, a ista  se podnosi na samoj 
Skupštini Izbornoj komisiji koja utvrđuje pravovaljanost kandidata ili pismenim putem 
nadležnom tijelu HPS-a u određenom roku. 

Predsjednika Časnog suda iz svojih redova biraju članovi Časnog suda. (članak 44. Statuta 
HPS-a) 

 

4. GLASOVANJE 

Članak 15. 

Glasovanje je javno, osim u slučajevima kada Skupština prije toga odluči da će se po nekom 
pitanju glasovati tajno (čl. 31. Statuta HPS-a). 

Sve odluke su pravovaljane ako za njih glasa natpolovična većina nazočnih izaslanika na 
Skupštini (članak 31. Statuta HPS-a). 

Na svakih započetih 15 (petnaest) članova udruge (članak 25. Statuta), a koji su članovi 
Saveza u 2017. godini bira se po jedan izaslanik na Skupštinu. 

Ovjeren i ispunjen mandat svakog izaslanika ponaosob smatrat će se jedino pravovaljan. 

Pravovaljani mandati dužni su se predati tajniku/ci prije Skupštine. 
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5. OSTALE ODREDBE 

Članak 16. 

Odredbe ovog poslovnika primijenit će se za rad Izborne Skupštine Saveza. 

Ovaj Poslovnik može se mijenjati i nadopunjavati na način i prema postupku na koji je i 
donesen. 

Ovaj Poslovnik stupa na snagu i primjenjuje se danom donošenja. 

 

*** 

Napomena: Navedeni izvještaji sastavni su dio ovog zapisnika! 

AD 5.a. 

Izvješće dopredsjednika HPS-a podnio je g. Ivan Mravak. Godine 2016. i 2017. bile su 
izrazito loše, a prinosi meda drastično manji. Zbog lošeg zakona, proglašenje elementarne 
nepogodne je moguće samo u slučaju kada pčelinje zajednice umru te se g. Mravak nada da će 
se taj Pravilnik izmijeniti u korist pčelara. Napominje kako je uvoz meda enorman jer u 2016. 
uvedeno je 1200 tona, a 2017. preko 1300 tona meda te su zbog tražene promjene Pravilnika o 
medu te se mora navesti zemlja porijekla meda. Spomenuta je i suradnja s Hrvatskom 
poljoprivrednom agencijom  u vezi etikete „Med s hrvatskih pčelinjaka“ koju pčelari mogu 
staviti na svoje proizvode što predstavlja sigurnost za njihove potrošače. Problem s 
Agencijom za plaćanja u poljoprivredi i „preplaćenim“ PDV-om u vezi VMP-a je riješen, te je 
HPS sada financijski konsolidiran. Prema Nacionalnom pčelarskom programu za razdoblje 
2017 – 2019 financijska sredstva povećana su za 80% te će se tražiti dodatno vrijeme za 
realizaciju projekata. Ekonomska vrijednost košnica je za kontinentalni dio 511,00 kuna, a za 
priobalni dio 557,00 kuna. Pravilnik o plavom dizelu je prošao. U vezi pčelarica održani 
sastanci u Ministarstvu zaštite okoliša, ali ornitolozi imaju prilično jak lobi. Spomenuti su i 
problemi poput uvoznog voska, eko-rente, članstvo HPS-a, kadrovske snage HPS-a te drugi 
važni problemi. 

AD 5.b. 

Financijsko izvješće podnijela je gđa Vesna Filmar koje je detaljnije predstavila po svim 
stavkama. Ukupni prihodi za 2017. godinu iznosili su 3.386.087,60. Ukupni rashodi za 2017.  
godinu iznosili su 3.837.338,45 kuna, zbog čega je u 2017. godini ostvaren manjak prihoda u 
iznosu od 451.205,85 kuna. S obzirom na višak prihoda iz ranijih godina u iznosu od 
1.330.746,00 kuna, raspoloživi višak prihoda za 2018. godinu iznosi 879.539,00 kuna. 

AD 5.c. 

Izvješće urednika Hrvatske pčele podnio je g. Vedran Lesjak. Ove godine Hrvatska pčela ima 
137. godišnjicu izlaženja. Naklada se kreće oko 6.400 primjeraka, ali je u laganom padu. 
Upućena je zamolba članovima HPS-a da se članarina otkazuje na vrijeme, do 15. prosinca za 
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narednu godinu. Popraćen je i velik broj pčelarskih događanja. Hrvatska pčela je u 2017. 
godini imala preko 40-ak suradnika, a određeni broj autora odrekao se svog honorara u svrhu 
dobrovoljnog priloga za HPS. Što se tiče oglašivača, i dok su se neki oglašavali kroz cijelu 
godinu, drugi su se povremeno oglašavali. Zbog određenih nekorektnosti, promijenjena je 
dosadašnja tiskara te je od pristigle tri ponude kao nova tiskara odabrana tiskara Mediaprint-
Hrastić d.o.o. Zahvala svima koji su pomogli u radu časopisa.  

AD 5.d. 

Izvješće voditelja programa potpora podnio je g. Saša Petrić. Treći Nacionalni pčelarski 
program u trajanju od tri godine počeo je s provedbom 01.08.2016. godine, a završava u 2019. 
godini. Sukladno 3. Nacionalnom pčelarskom programu te pratećem Pravilniku o provedbi 
mjera, provođene su sljedeće mjere: 1. tehnička pomoć pčelarima i organizacijama pčelara, 2. 
suzbijanje štetnika i bolesti pčela, 3. racionalizacija troškova selećeg pčelarenja, 4. kontrola 
kvalitete meda, 5. obnavljanje pčelinjeg fonda, 6. primijenjena istraživanja u pčelarstvu, 7. 
praćenje tržišta i 8. poboljšanje kvalitete proizvoda s ciljem iskorištavanja potencijala 
proizvoda na tržištu. G. Petrić je detaljnije govorio o iznosima iskorištenih financijskih 
sredstava prema navedenim mjerama. U odnosu na 2016. godinu iskorištenje mjera u 2017. 
godini poraslo je za 21,35 %. Na kraju, g. Petrić dao je informaciju o budućem tiskanju 
poštanskih maraka 2019. godine s motivima matice, radilice i truta.  

AD 5.e. 

Izvješće o radu NO HPS-a podnio je njegov predsjednik, g. Danijel Kunodi. Period nadzora 
obuhvaća i 2016. i 2017. godinu. Dokumentacija je pripremljena uredno i profesionalno. 
Analiza bilance pokazala je da HPS ima jedno potraživanje u iznosu od 10.000,00 kuna prema 
turističkoj agenciji Omega za izlet u Ukrajinu. Uvidom u popise inventara i sitnog inventara 
kao i u prijedlog otpisa inventara, odbor je uočio stanovite nespretnosti manjeg značaja u 
nazivlju inventara pa će zadužen odbor u budućnosti riješiti to pitanje s odgovornim 
suradnicima. Predlaže se sljedeće: 1. Usvaja se izvještaj nadzornog odbora kao i svi navedeni 
izvještaji o poslovanju Hrvatskog pčelarskog saveza pripremljeni za ovu Skupštinu i mogu se 
u tom obliku predati nadležnim tijelima. 2. Pokreće se bez odlaganja, a najkasnije do 
20.05.2018. god. postupak naplate potraživanja od turističke agencije Omega d.o.o. putem 
suda. 3. Rashoduje se i likvidira inventar Hrvatskog pčelarskog saveza sadržan u prijedlogu 
inventurne komisije, na način da se preda nadležnim kućama za prihvat takvih stvari uz 
ishođenje dokumenata o predaji sa popisom predanih stvari. 4. Zadužuju se stručne službe 
Hrvatskog pčelarskog saveza da provedu ove odluke i o tome izvijeste nadzorni odbor odmah 
po izvršenju, a skupštinu putem redovnog izvještaja o radu na slijedećoj skupštini. 

AD 5.f. 

Izvješće o radu Suda časti podnio je g. Boris Palčić. U proteklom mandatu Sud časti sastao se 
samo jednom. Naglašava da je potreban pravilnik o radu Suda čast jer se malo ili nikako 
sastajao, a također se u nekim situacijama nije znalo što je njegovoj ingerenciji. G. Palčić 
predlaže da se na neki način obilježi lik i djelo preminulog g. Milana Kramera jer je njegov 
doprinos HPS-u nemjerljiv.  
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AD 5.g.  

Izvješće o projektu Nacionalne staklenke za med podnio je g. Krešimir Piljak. U periodu od 
zadnje Skupštine Hrvatskog pčelarskog saveza do danas održano je nekoliko sastanaka i to 
sastanak u Ministarstvu poljoprivrede održanom 7. ožujka 2018. te sastanak u Hrvatskoj 
poljoprivrednoj komori održan 13. ožujka 2018. Pojedinosti svakog sastanka g. Piljak je 
detaljnije obrazložio. Ministar poljoprivrede izrazio je punu podršku ovom projektu na način 
da je spreman financirati sva četiri alata za sve veličine staklenki. Što se tiče projekta gdje će 
se podijeliti staklenke meda prvašićima na početku školske godine, to je prvi marketinški 
nastup i promocija staklenki i meda u njoj, a med koji će biti u staklenkama bit će med 
pčelarskih OPG-ova iz domicilnih županija. Kao sljedeći zadatak g. Piljak spomenuo je izradu 
Pravilnika o uporabi staklenke. Na kraju se zahvalio svima na strpljenju. 

 

*** 

AD 6.   

Nakon izlaganja svih uvodničara o pojedinim izvješćima, g. Kocet otvorio je raspravu.  

MILAN JERGOVIĆ (UP Maslačak Dugo Selo) moli g. Mravka da objasni tko je, imenom i 
prezimenom, krivac za prodaju parafina u Gudovcu.  

Odgovor g. Mravka g. Jergoviću. 

Ne može imenovati nikoga kako ne bi završio na sudu, ali se nada kako će pravilnik to pitanje 
čim prije riješiti i da se pojedinci mogu i sudskim putem tužiti. 

Dopuna g. Saše Petrića. S obzirom na probleme s voskom, prijedlog pravilnika je prvi put 
predan 2016. u Ministarstvo poljoprivrede, a predan je i ove godine te se nada da će uz pomoć 
trenutnog ministra to pitanje riješiti. Što se tiče Gudovca, uzorci voska su uzeti te su 
napravljene analize.    

DARKO VANCAŠ (PU Lipa Jastrebarsko 1990) osvrnuo se na više problema poput njegove 
ostavke na mjesto člana Nadzornog odbora, pitanja o radu bivšeg tajnika g. Gerića, raznih 
obaveza g. Bileka, upisa vlasništva stana HPS-a i drugo. Zaključno, napominje kako Savez ne 
može voditi pojedinac iz kancelarije, već to mora biti čovjek koji ide na teren i poznaje 
situaciju i probleme pčelara.  

ŽELJKO VUKIĆ (PU Samobor i Sv. Nedjelja) želi odgovor u vezi pokretanja upravnog 
postupka protiv člana njegove udruge koji je kao povjerenik pronevjerio određenu sumu 
novaca. Moli novoizabrani Upravni i Nadzorni odbor da se to pitanje čim prije riješi.  

DARKO MARTINOVIĆ (PU Labin) pita se hoće li se moći riješiti otvorene financijske 
stavke nastale u vezi problema s Agencijom za plaćanja u poljoprivredi i „preplaćenim“ PDV-
om. Dosadašnja postava se trudila, ali je bilo dosta problema te želi da se dalje nastavi raditi 
kvalitetno, u interesu svih pčelara.  
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VINKO SALETA (UP Pakrac Lipik ) postavio je pitanje vezan uz broj udruga i članova HPS-
a, kao i prijavljenih košnica do 31.12.2017. godine jer ti podaci nisu bili navedeni u nijednom 
izvješću.  

VLADIMIR BILEK (PU Bagrem Daruvar) zahvalio se svima na kritikama kao i na svoj 
pomoći tijekom njegova angažmana u HPS-u. Osvrnuo se dodatno na izložena izvješća 
kazavši kao su uspjeli progurati Pravilnik o medu, a za Pravilnik o pčelinjim zajednicama još 
uvijek je potreban dodatan angažman kako bi bio stavljen na snagu. Izrazio je zadovoljstvo 
zbog priznanja Agencije za plaćanja u poljoprivredi o vlastitim propustima. Osvrnuo se i na 
pitanja plavog dizela kao i projekata staklenke te meda u školama.  

ZDENKO LONČARIĆ (PU Lipa Koprivnica) predlaže izradu pravilnika o dodjeli sredstava 
iz proračuna HPS-a za manifestacije. Osvrnuo se na problem delegiranja članova u Savez. 
Predlaže da Predsjednik HPS-a dolazi jednom godišnje posjeti svaku županiju. Traži kontakte 
drugih pčelarskih udruga koje podatke Savez ima.  

IVICA BROZOVIĆ (PD Karlovac) predlaže da g. Lesjak u svom nastupu bude malo stroži 
drugi put i da prilikom izlaganja sljedećeg izvješća nabroji koje udruge kasne s dostavljanjem 
podataka o otkazanim članarinama kako bi se to moglo popraviti.  

ĐUKA PETRIĆ (UP Biopčela Rijeka) predlaže osnivanje županijskih saveza na razini cijele 
Hrvatske kako bi se mogla povući dodatna financijska sredstva za pčelare.  

Nakon rasprave krenulo je glasovanje o svim izvješćima. 

Sa 275 glasova „ZA“, 0 „SUZDRŽANA“ i 0 glasova „PROTIV“, Skupština je jednoglasno 
prihvatila sva izložena izvješća. 

 

*** 

AD 7.a., 7.b., 7.c. i 7.d. 

U vezi izglasavanja razrješnica tijelima HPS-a, s 274 glasova „ZA“, 0 „SUZDRŽANIM“ i 1 
glasom „PROTIV“, dosadašnja tijela upravljanja HPS-om su razriješena. 

 

*** 

AD 8. 

Predsjednik Izborne komisije, g. Sanjin Žarković, pročitao je popis pravovaljanih kandidatura 
za tijela HPS-a i to kako slijedi: 

Kandidat za Predsjednika HPS-a je g. Željko Vrbos, dok su kandidati za dopredsjednike 
sljedeće osobe: Stanko Čuljak, Damir Krog, Ivan Mravak, Dragutin Vedak i Željko Vukić – 
sveukupno pet (5).   
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Za Nadzorni odbor HPS-a koji ima tri člana, kandidati su sljedeći: Damir Bukvić, Maja 
Dražić, Antonio Komadina, Stipan Kovačić, Danijel Kunodi, Mirko Ljubičić, Krešo Piljak i 
Mladen Škorić – sveukupno osam (8) kandidata.  

Za Sud časti koji ima tri člana i dva zamjenika, pročitani su sljedeći kandidati: kao članovi 
Suda – Boris Palčić, Ante Štavun i Krešimir Vojtek, a kao zamjenici – Darko Furlan i Cvetko 
Gortan.  

Prijedlog je Izborne komisije da izbor za Predsjednika HPS-a kao i za Sud časti bude javan, a 
da izbor za Nadzorni odbor i dopredsjednike HPS-a bude tajan s obzirom da ima više 
kandidata.  

Nakon toga g. Žarković krenuo je čitati predložene delegate za Upravni odbor po županijama 
i to kako slijedi: 

1. Vladimir Maturanec (Bjelovarsko-bilogorska županija) 

2. Stjepan Aračić (Brodsko-posavska županija) 

3. Vlaho Komparak (Dubravačko-neretvanska županija) 

4. Dragutin Vedak (Grad Zagreb) 

5. Nediljko Landeka (Istarska županija)  

Nakon dulje rasprave o problemu koji se javio u Istarskoj županiji čije udruge su imale dva 
kandidata – g. Nediljka Landeku i g. Darka Martinovića, unatoč prigovoru koji je izložio g. 
Cvetko Gortan te objašnjenju koje je dao g. Ivan Kovač (PU Nektar Poreč), utvrđeno je da je 
za g. Landeku glasovalo četiri udruge, a za g. Martinovića dvije udruge te je slijedom toga 
Izborna komisija utvrdila da je kandidatura g. Landeke pravovaljana.  

6. Ivan Puškarić (Karlovačka županija) 

7. Marinko Čavlović (Koprivničko-križevačka županija) 

8. Damir Krog (Krapinsko-zagorska županija) 

9. Sanjin Žarković (Ličko-senjska županija) 

10. Ivica Balent (Međimurska županija) 

11. Željko Tomić (Osječko-baranjska županija) 

12. Željko Balen (Požeško-slavonska županija) 

13. Što se tiče Primorsko-goranske županije, nakon kraće rasprave o statusu UP Biopčela 
Rijeka, prijedlog je Izborne komisije da se odluka o kandidatu vrati na odlučivanje udrugama 
iz te županije. 

14. Dražen Kocet (Sisačko-moslavačka županija) 
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15. Ivan Mravak (Splitsko-dalmatinska županija) 

16. Milan Kolundžija (Šibensko-kninska županija) 

17. U Varaždinskoj županiji dvije udruge predložile su g. Vinka Poštu, a druge dvije udruge 
predložile su g. Mihaela Cara. S obzirom da oba kandidata imaju jednak broj glasova, odluka 
o kandidatu za UO ispred Varaždinske županije vraća se na odlučivanje udrugama te 
županije. 

18. Željko Vrbos (Virovitičko-podravska županija) 

19. Stanko Čuljak (Vukavarsko-srijemska županija) 

20. Marko Knežević (Zadarska županija) 

21. Željko Vukić (Zagrebačka županija) 

G. Kocet ponovno je pročitao kandidate za delegate ispred svih županije te je nakon toga dao 
Skupštini na potvrđivanje predložene članove Upravnog odbora te s 270 glasova „ZA“, 5 
„SUZDRŽANIH“ i 0 glasova „PROTIV“ potvrđeni su članovi UO-a. 

G. Kocet predlaže da se ukratko predstave sljedeće osobe: kandidat za Predsjednika HPS-a te 
kandidati za dopredsjednike HPS-a. S 263 glasova „ZA“, 0 „SUZDRŽANIH“ i 12 glasova 
„PROTIV“ usvojen je prijedlog o predstavljanju kandidata.  

Prvo se ukratko predstavio g. Željko Vrbos, kandidat za Predsjednika HPS-a, nakon čega g. 
Kocet predlaže da Skupština glasa o Predsjedniku HPS-a.  

S 268 glasova „ZA“, 4 „SUZDRŽANA“ i 3 glasa „PROTIV“ izabran je novi Predsjednik 
HPS-a, g. Željko Vrbos. 

G. Kocet je nakon toga, s obzirom da je g. Ivan Mravak jedini kandidat za dopredsjednika iz 
priobalnog dijela Hrvatske, predložio javno glasovanje i o tom kandidatu te dao na glasovanje 
Skupštini prijedlog o g. Mravku kao dopredsjedniku HPS-a. 

S 270 glasova „ZA“, 4 „SUZDRŽANA“ i 1 glasom „PROTIV“ izabran je jedan od dva 
dopredsjednika HPS-a, g. Ivan Mravak. 

Nakon toga g. Cvetko Gortan povlači kandidaturu za zamjenika Suda časti. G. Žarković 
predlaže da to bude Matej Špoljarić. Kako nije bilo drugih prijedloga, g. Kocet na glasovanje 
daje sljedeći prijedlog članova Suda časti: kao članovi - Boris Palčić, Ante Štavun i Krešimir 
Vojtek, a kao zamjenici – Darko Furlan i Matej Špoljarić.  

S 275 glasova „ZA“, 0 „SUZDRŽANIH“ i 0 glasova „PROTIV“ Skupština je jednoglasno 
izabrala nove članove Suda časti u prethodno navedenom sastavu.  

Uslijedilo je predstavljanje kandidata za dopredsjednika HPS-a iz kontinentalne Hrvatske. 
Ukratko su nešto o sebi rekli g. Stanko Čuljak, g. Damir Krog, g. Dragutin Vedak i g. Željko 
Vukić.  



23 
 

G. Kocet pročitao je još jednom kandidate za Nadzorni odbor: Damir Bukvić, Maja Dražić, 
Antonio Komadina, Stipan Kovačić, Danijel Kunodi, Mirko Ljubičić, Krešo Piljak i Mladen 
Škorić – sveukupno osam (8) kandidata.  

S obzirom da g. Antonio Komadina, g. Mirko Ljubičić i g. Mladen Škorić nisu bili prisutni, 
ostalo je pet (5) kandidata za članove Nadzornog odbora.  

Predsjednik Izborne komisije, g. Sanjin Žarković navodi kako mu je potrebno 10-ak minuta za 
ispis novih glasačkih listića za članove NO-a te daje upute članovima Skupštine o pravilima 
glasovanja.  

G. Kocet koristi priliku da zamoli za kratak prekid Skupštine kako bi se pripremili glasački 
listići i održalo glasovanje.  

 

*** 

Skupština je napravila prekid u 14.25 sati. 

Nastavak rada Izborne Skupštine započeo je u 15:20 sati. 

Dok se broje glasovi, g. Kocet zamolio je članove Skupštine da nastave dalje s dnevnim 
redom.  

 

*** 

AD 9. 

Uslijedilo je obraćanje novoizabranog Predsjednika HPS-a, g. Željka Vrbosa. Nastojat će 
poboljšati uvjete rada HPS-a, od rada Upravnog i Nadzornog odbora, raznih povjerenstava te 
stručnih službi Saveza. Želi da u većoj mjeri koriste financijska sredstva iz trenutno važeg 
Nacionalnog pčelarskog programa 2017-2019 te se nada još većoj proizvodnji meda. 
Naglašava važnost aktivnog rada članova Upravnog odbora jer upravo oni donose ideje iz 
matičnih županija. Na kraju kaže da će svaki dobar prijedlog doći na dnevni red, hoće li proći 
ne zna, ali će se potruditi da se čuje svakog pčelara. Zahvaljuje se svima te je poželio svima 
dobru pčelarsku godinu.  

 

*** 

AD 10. 

IVICA BROZOVIĆ (PD Karlovac) je samo htio istaknuti da na zadnjoj redovitoj skupštini 
nije zlonamjerno htio napasti sajam u Gudovcu. Napredak je svakako vidljiv te predlaže da se 
angažiraju svirači kako bi se pojačao ugostiteljsko-turistički segment sajma. 
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G. Kocet zahvalio se svima na povjerenju, trudio se biti korektan. Kaže da se odradio dobar 
posao, a još puno posla treba obaviti. G. Kocet zaključuje da je iscrpljen dnevni red te se 
čekaju rezultati glasovanja. 

 

*** 

MILAN VUKOVSKI (PU Čmalico Bednja) zaželio je novoizabranim tijelima HPS-a još 
uspješniji rad.  

MAJA DRAŽIĆ (PU Propolis Zagreb) čestitala je novoizabranom Predsjedniku HPS-a i 
Upravnom odboru te podsjetila je da je pred njima mnogo posla. Ističe važnost jake i dobre 
organizacije koju HPS svakako treba očuvati. Važno je i raditi na marketingu Saveza i 
promociji meda kao hrani i lijeku. Za napredak hrvatskog pčelarstva potrebno je prikupljati 
raznih podataka s terena, a to nije moguće bez sudjelovanja svih pčelara.  

 

*** 

U međuvremenu su v.d. tajnica, gđa Dušević i zapisničarka, gđa Puž, dvostrukom kontrolom 
popisa članova Skupštine koji su uz predočenje osobne iskaznice preuzeli svoje glasačke 
listiće, utvrdile da je preuzeto ukupno 247 glasačkih listića za glasovanje o članovima NO-a i 
247 glasačkih listića za glasovanje o drugom dopredsjedniku HPS-a.  

G. Žarković kao predsjednik Izborne komisije pročitao je sljedeće rezultate glasovanja za 
članove Nadzornog odbora: 

1. Maja Dražić – 166 glasova 

2. Stipan Kovačić – 150 glasova 

3. Krešimir Piljak – 129 glasova 

4. Damir Bukvić – 116 glasova 

5. Danijel Kunodi – 102 glasova. 

Izborna komisija utvrdila je da su tri (3) glasačka listića bila nevažeća. 

S obzirom na broj glasova, izabrani su sljedeći članovi NO-a: Maja Dražić, Stipan Kovačić i 
Krešimir Piljak 

Nakon toga, g. Žarković pročitao je i rezultate glasovanja za dopredsjednika HPS-a na strani 
kontinentalne Hrvatske i to kako slijedi: 

1. Stanko Čuljak – 91 glas 

2. Damir Krog – 77 glasova 






